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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

„A békési tűzoltók területvállalási engedélye elutasításának mérlegelése "címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Békési Köztestületi Őnkéntes Tűzoltó Egyesülettel együtt csalódottan olvastam Miniszter úr sorait,
amelyekben arról tájékoztat, hogy nem nyert támogatás a békési tűzoltók ügye .
Tőbb szakemberrel beszélgetve illetve a szakmai fórumokat áttekintve is nyilvánvalóvá vált számomra,
hogy az Őn által valamilyen okból 20 perchez kőtőtt kívánatos beavatkozási idő helyett mindenhol 10
perérben jelölik meg a sikeres beavatkozás legkedvezőbb határidejét . Amint azt leírtam, a Békés
tábláig 13 perc alatt érnek el a békéscsabai tűzoltók, tehát nem magához a káresethez . Ez adott
esetben a városban meghaladhatja azt a bizonyos 20 percet is . Válaszában teljesen figyelmen kívül
hagyta azt a tényt, hogy a Békés körül található kistelepülésekre semmi estre sem émek oda a
békéscsabaiak még 20 perc alatt sem . Tehát nem csupán Békés, hanem a kőmyező kistelepülések
helyzete is indokolná a békési tűzoltók kérelmét .
A tűzoltóság felszerelésében akadnak ugyan hiányosságok, ám a területvállalási engedély
megadásához éppen ezek kiküszöbölésére van egy komoly elkülönített keret, megyei szinten mintegy
20 millió forint . Mindezek fellett azt hiszem nem szükséges elismételnem a békési tűzoltók és
felszerelésűk méltatását, hiszen azt megtette helyettem nem egy alakalommal az OKF és az MTSZ is .

Tisztelt Miniszter úr! .

•

	

Melyek azok a konkrét felszerelési hiányosságok, amelyek nem teszik lehetővé a
területvállalási engedély megadását a békési tűzoltóknak?

•

	

Milyen szakmai végzettségre van szüksége a békési tűzoltóknak ahhoz, hogy területvállalási
engedélyt kapjanak?

•

	

Figyelembe * vették-e a területvállalási kévélem elutasításakor a környező kis települések :
Tarhos vagy Bélmegyei helyzetét is?

Tisztelettel várom válaszát .
Békés, 2007. július 26 .

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő


	page 1

